
   Protokoll fört vid styrelsemöte med IF Murgrönan 

   onsdagen den 22 januari 2025, på Suderviljan 

   Klintehamn. 

   Protokoll nr 1 2025 

Närvarande: Lena Hjorter, Einar Jakobsson, Gunvor Malmros, Agneta Falk, Åke Jakobsson.  

Från valberedningen: Asta Jakobsson, Eva Gustavsson, Glenn Axell, Niklas Hjorter. 

Adjungerade: Aina Lindgren Parasport Gotland, Mikael Persson RF-SISU Gotland. 

§ 1 Mötets öppnande  

Vice ordförande Lena Hjorter som fram till årsmötet får överta ordförandepos-

ten hälsade välkommen och öppnade mötet. 

§ 2 Tyst minut 

En tyst minut hölls för vår förre ordförande Stefan Bodin, som tyvärr avlidit 18 

januari 2025. 

§ 3 Protokolljusterare 

Agneta Falk valdes till protokolljusterare.  

§4 Val av firmatecknare 

Beslöts att Lena Hjorter, 196809113225 och Einar Jakobsson, 194702043219 

har rätt att teckna föreningens firma var för sig. 

§ 5 Föregående protokoll 

Protokollet från 27 november 2024 lästes upp och godkändes. 

§ 6 Inkomna skrivelser 

Information från RF-SISU Gotland 

Informationen innehåller inbjudan till idrottsgalan 15 februari på Wisby Strand, 

bidragskväll digitalt 4 februari, föreläsning om fysisk aktivitet och skärmtid för 

barn, ny lokal för Fritidsbanken och frukostföreläsning 30 januari om ”Det inklu-

derande ledarskapet”.  

 Inbjudan till samverkansmöte mellan idrottsföreningar och gruppboenden. 

19 februari 17.00 i Gutavallens kafiteria.  

Från IF Murgrönan deltar Agneta Falk, Lena Hjorter och Bengt Fredin. Fler får 

gärna delta. Anmälan senast 14 februari till mikael.persson@rfsisu.se. 

 Olåst i Hemsehallen. 

Einar har fått meddelande om att det varit olåst i Hemsehallen efter IF Murgrö-

nans träning på onsdagar. Så får det inte vara.  

 Skatteverket 

har meddelat att skatten för vår del = 0.  
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§ 7 Rapporter 

Uppvaktningar 

Gunvor har uppvaktat Barbro Karlsson på hennes 80-årsdag strax före jul.  

Einar har skickat blommor till Ulf Pettersson som fyllde 85 år 12 december. 

Båda jubilarerna blev glada över uppvaktningen. 

 Konsulentinformation 

Mikael P har skickat in resebidrag för hösten 2024.  

Licenserna är inskickade, behandlade och klara. Petra Jakobsson, Klas-Göran Ja-

kobsson och Daniel Pettersson spelar för IF Murgrönan. 

Inga startavgifter är inbetalda till Parasport Gotland för åren 2023 och 2024. Ei-

nar kollar upp.  

 IF Gutakampen kommer att anordna SM i mattcurling på Gotland i april. IF Mur-

grönan är inte inblandade.  

§ 8 Ekonomi 

 Pg 100 503 kr 

Bg 284 112 kr 

Aktivitetsbidrag våren 2024     15 908 kr 

Marknadsstöd Destination Gotland     1 500 kr 

Utbetalat till Ingmar Norrbys minne    300 kr 

§ 9 Kommande tävlingar 

 25–26 januari  kl. 08-16 DM i inomhusboccia i Hemsehallen  

 

11 februari  Seriespel i Södervärnshallen 

25 februari  Seriespel i Södervärnshallen 

15 mars  Seriespel i Hemsehallen 

12 april   Serieavslutning i Hemsehallen 

Einar undrar vem som står för hallhyran vid seriespel på lördagar, den bör delas 

med IF Gutakampen.  

Diskuterades också vem som skall boka hallar och idrottsplatser, just nu är det 

otydligt vem som ansvarar. Styrelsen anser att det bör vara TK 

7–9 februari  Malmö open 

14–15 juni  DM i utomhusboccia på Sudervallen i Hemse 

5 juli  Siltecupen på Sudervallen i Hemse 

§ 10 Hemsidan  

 Alla medlemmar är nu inlagda på hemsidan Laget.se. Det innebär att alla som 

har sin mailadress inlagd får meddelande när något nytt har hänt på hemsidan. 

Det märktes direkt att fler var inne och tittade och kommenterade. Funderingar 

finns att vi skall kunna skicka meddelanden och fakturor genom hemsidan. Det 



finns ännu många som inte har mailadress och en del vågar inte öppna med-

delanden eftersom det cirkulerar så mycket bedrägerier på nätet.  

§ 11 Facebook 

Styrelsen har beslutat att släcka ner nuvarande Facebooksida  fram till årsmö-

tet, då vi kan besluta om ev. fortsättning. 

§ 12 Valberedningen 

Valberedningen har ett stort arbete att hitta ersättare, det är inte lätt för dem 

just nu, eftersom många har meddelat sin avgång. De söker en ordförande, kas-

sör och två ledamöter. Under mötet visade det sig att det nog kommer att lösa 

sig efter en del övertalning och hejarop. De jobbar på.  

§ 13 Årsmötesplanering 

Årsmöte 7 mars på Rondo i Klintehamn. Aina Lindgren förslås som ordförande 

för mötet. Lena Hjorter sköter parentationen för fyra medlemmar som avlidit 

sedan senaste årsmötet: Evert Larsson, Göran Pettersson, Ingmar Norrby  och 

Stefan Bodin.  

Smörgåstårta från Högbyhallen i Hemse, Lena beställer. Gunvor bakar till fikat. 

Vi fortsätter planeringen vid nästa möte.  

§ 14 Medaljer eller presentkort? 

Vid styrelsemötet i augusti beslutade styrelsen att sluta med medaljer och i stäl-

let dela ut presentkort. När vi nu började diskutera frågan visade det sig att det 

inte var helt klart hur vi skall göra.  

Hur stora belopp skall det vara på presentkorten, det blev snart klart för oss att 

det blir ganska dyrt med presentkort, det är många som skall ha. Var skall pre-

sentkorten köpas, ett bra förslag var Coop, det finns i Visby, Hemse och Klinte.  

Finns det redan medaljer beställda? Åke kollar med Klas om medaljer.  

 Åke fick också i uppgift att se till vandringspriserna blir graverade.  

 Beslut: Beslut om presentkorten tas vid nästa möte. 

§ 15 Stimulanspris 

Styrelsens förslag till mottagare av årets stimulanspris, som delas ut på Para-

sport Gotlands årsmöte: Markus Mattsson.  

§ 16 Nästa möte och avslutning 

Nästa möte: 27 februari kl. 18.30 på Suderviljan, Lena fikaansvarig. 

Därefter avslutade Lena sitt första möte som ordförande och vi drack kaffe och 

åt Evas goda kaka.  

 

………………………………………         …………………………………………….           ………………………………………. 

Gunvor Malmros        Lena Hjorter  Agneta Falk 

Sekreterare         Ordförande   Justerare 



  

 

 


